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O n d e r w e r p : 2014-10-08 Fb - Prioriteit onderhoudswerken Haarlem 

Haarlem, 8 oktober 2014 

Betreft: Prioritering onderhoud 

Geachte commissie. 

Donderdag 7 oktober bespreekt u het raadsstuk "Herziening kwaliteitsambitie Openbare Ruimte". Dit in het kader van de 
bezuiniging van 1 miljoen op onderhoud. Een 'academische oefening' die weinig concreet is. 

De vraag is: Welke onderhoudsprojecten worden uitgevoerd, en hoe? Wat is de prioritering? En wat zijn de consequenties voor 
projecten die in 2014 zijn gestart? 

Als een project wordt aangepakt, doen we het dan goed, of doen we het half? Wie maakt die keuze, de raad, of de afdeling 
GOB? Vraagt de gemeente op tijd subsidies aan? En worden subsidieaanvragen op elkaar afgestemd? 

Wat de Fietsersbond opvalt is dat het onderhoud sterk wordt ingegeven door de technische toestand van wegen. Het 
onderhavige stuk weegt niet mee: 

wat de functie van de weg is; hoe druk wordt een weg gebruikt door auto- en fietsverkeer 
wat zijn de wensen tav verbetering van de verkeersveiligheid en beleidsdoelstellingen, met name het 
uitvoeringsprogramma fietsinfrastructuur, uitvoeringsnota verkeersveiligheid 

Onze observatie is dat de gemeente ook ad-hoc besluiten neemt over het uit te voeren onderhoud. Dit ondanks de 
beleidsstukken Visie en Strategie beheer en onderhoud 2013-2022, het POW (programma onderhoud werken 2014-2017), en de 
jaarlijkse GOB gebiedsopgaven. 

Daarnaast is er ongepland ad-hoc onderhoud aan eind van het jaar ('omdat het geld op moet'). Zo werd eind 2013 de 
Merovingenstraat geasfalteerd (€65.000). Het jaar ervoor de Rustenburgerlaan. Nu staat de Kleverlaan op de nominatie voor 
een nieuwe plak asfalt. Geen programmering, geen afstemming met beleidsdoelen. Inmiddels is tegen onnodige extra kosten de 
Merovingenstraat opnieuw heringericht. 

Hoe komen de prioriteiten tot stand? Voorbeelden: 
Liewegje vs IJdijk 
Volgens de tabel in het raadstuk staat (en stond) Buitengebied op niveau C. Waarom wordt dan volgend jaar het project 
Liewegje opgepakt? Het Liewegje is twee jaar geleden gelapt. Ligt er nu aardig bij. Niveau B. 
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Daarnaast is het een weinig gebruikte weg. 
De IJdijk gaat in 2014 open voor nieuwe gasleidingen. De motie 'Meer verkeersveiligheid op de dijk' (uit 2012), vraagt om een 
herinrichting waarbij een alternatief moet worden gevonden voor het parkeren. Het is een druk bereden weg, veel 
conflicterend auto- en fietsverkeer. En SpaarneBuiten mag afgebouwd worden. 

Bij navraag bij GOB kon de gemeente ons niet vertellen waarom het Liewegje urgentie heeft. En hoe staat het met realisering 
van een parkeerterrein in Spaarndam? Terwijl er getekend wordt aan een herinrichting van de dijk, is ook daarop geen 
antwoord en is er geen geld gereserveerd voor extra parkeervoorzieningen. 

Andere voorbeelden: 
Hoog op de lijst van GOB staan o.a. onderhoud aan 
- Frankrijklaan (een woonstraat met alleen bestemmingsverkeer) 
- Churchilllaan (een brede weg, maar geen grote onderhoudsproblemen) 
verst/5 
onderhoud aan wegen met grote onderhoudsachterstanden dat steeds vooruit geschoven wordt, o.a.: 
- Kinderhuisvest (+ fietspad!) 
- fietspaden Rijksstraatweg 
-Jan Gijzenkade 
- fietspaden Europaweg 
- Beatrixplein, Van Zeggelenplein 
- Westergracht 

Met vriendelijke groet, 

Fietsersbond, 

Jaap Moerman 06 14864601 
René Rood 06 45472287 

bijgevoegd: een paar plaatjes uit CROW uitgave 219 'Kwaliteitscatalogus openbare ruimte'. 
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De IJdijk gaat in 2014 open voor nieuwe gasleidingen. De motie 'Meer verkeersveiligheid op de dijk' (uit 2012), 
vraagt om een herinrichting waarbij een alternatief moet worden gevonden voor het parkeren. Het is een druk 
bereden weg, veel conflicterend auto- en fietsverkeer. En SpaarneBuiten mag afgebouwd worden. 

Bij navraag bij GOB kon de gemeente ons niet vertellen waarom het Liewegje urgentie heeft. En hoe staat het 
met realisering van een parkeerterrein in Spaarndam? Terwijl er getekend wordt aan een herinrichting van de 
dijk, is ook daarop geen antwoord en is er geen geld gereserveerd voor extra parkeervoorzieningen. 

Andere voorbeelden: 
Hoog op de lijst van GOB staan o.a. onderhoud aan 
- Frankrijklaan (een woonstraat met alleen bestemmingsverkeer) 
- Churchilllaan (een brede weg, maar geen grote onderhoudsproblemen) 
versus 
onderhoud aan wegen met grote onderhoudsachterstanden wat steeds vooruit geschoven wordt, o.a.: 
- Kinderhuisvest (+ fietspad!) 
- fietspaden Rijksstraatweg 
-Jan Gijzenkade 
-fietspaden Europaweg 
- Beatrixplein, Van Zeggelenplein 
- Westergracht 

Met vriendelijke groet. 

Fietsersbond, 

Jaap Moerman 06 14864601 
René Rood 06 45472287 

bijgevoegd: een paar plaatjes uit CROW uitgave 219 'Kwaliteitscatalogus openbare ruimte'. 

RAW-hoclOtodeï 70 7Ï,38/70.77.88 

Verhard ing-ges loten verharding-asfalverharding-zichtfaare reparatie 

Er z i jn geen reparat ies 
z ich tbaar . 

z i ch tba re repara t ie 
0 % p e r l O O m J 

Erz i j n w e i n i g 
repara t ies z ich tbaar 

z i ch tbare repa ra t i e 
• : 5 % p e f I M m 1 

Er z i jn rede l i j k veel re-
para t i cs ^ ic l r tbaar . 

z ich tbare repara t ie 
<10%oerl00m' 

Er z i jn veel repara t ies 
z ichtbaar . 

z i ch tba re repa ra t i e 
: 2 5 * t p e r l 0 0 m ' 

Er z i jn zeer vee l 
reparat ies z i ch tbaar . 

z i ch tba re repa ra t i e 
> 2 5 % p e n 0 0 m 1 

' HAW hoofdcodCï 70,72.23/70.72.73 

Verharding-gesloten verharding-asfaltverhardlng-scheurvorming wegtype 3-5 en 7 

A* A B C D 

Er iï qeen scheurvor
m i n g . Er is geen schade 
vo lgens d e CROW-
systemat iek voor w e g -
beheer . 

ŝ -
Er is l i ch te scheur 
v o r m i n g 
schade vo lgens de 
CROW-syvtemat iek 
voor w e g b e h e e r . 

Er is en ige scheur
v o r m i n g . De waar 
schuw: ngsg rens van 
deCROW-systemat [ek 
voor w e g b e h e e r is 
overst h f t tden . 

Er is aanz ien l i j ke 
scheurvo rm ing . De 
r i ch t l i i n van deCROW-
syslRmat ick v o o r 
w e g b e h e e r is over 
schreden 

Kwa l i t e i t s - Re la t ie r i c h t l i j n e n w e g b e h e e r (CROW-pub l i t a t i es 146 en 147) 
n i v e a u 

g e e n schade, R-M-

e n i g e schade, maar d e waarschuwt ngsg rens is n o g n i e t ove rsch reden ; R+ 

w a a r s c h u w m g s g r e n s is ove rsch reden : b i n n e n v i j f jaar is g r o o t R 
o n d e r h o u d n o d i g , o f er is k l e i n o n d e r h o u d n o d i g ; 

r i ch t l i j n is ove rsch reden : b i n n e n t w e e jaar is g r o o t o n d e r h o u d n o d i g ; R-

r k h t ü j n is meer d a n t é n klasse ove rsch reden : c r is d i rec t g r o o t 
o n d e r h o u d n o d i g . 

Er is veel e rns t ige 
scheu rvo rm ing De 
r i ch t l i j n van d e CROW-
sys toma t i ckwoc r 
w e g b e h e e r is m e t meer 
d a n één klasse over
schreden. Er is sprake 
«an onde rn oudsachter 
s tand . 

I nd i ca t i eve r e l a t i e n i veaus 
b e h e e r k o s t e n o p e n b a r e r u i m t e 
(CROW-pub l i ca t i e 145) 
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